
Title (en)
Earthquake-resistant seal

Title (de)
Erdbebenresistente Fuge

Title (fr)
Joint parasismique

Publication
EP 2497877 A1 20120912 (FR)

Application
EP 12158105 A 20120305

Priority
FR 1151874 A 20110308

Abstract (en)
The seal (1) has a set of brackets (11, 13) and another set of brackets (12, 14) extended along as separated parts of construction. Profile element
(15) i.e. profile plate, and another profile element (16) i.e. U-profile, slide with respect to each other and extend in width of the seal. The profile
elements are respectively articulated at the brackets. One of the brackets from the former and the latter sets define an inclined portion e.g. wing
(134) in section, where the brackets shift articulations of the sets of the profile elements toward outside of the seal.

Abstract (fr)
L'invention concerne un joint parasismique, comportant : un premier (11, 13) et un deuxième (12, 14) éléments profilés, adaptés à s'étendre le long
de deux parties à séparer d'une construction ; et au moins un troisième (15) et un quatrième (16) éléments profilés, coulissant l'un par rapport à
l'autre et s'étendant dans la largeur du joint, les troisième et quatrième éléments profilés étant respectivement articulés aux premier et deuxième
éléments, et au moins un élément parmi les premier et deuxième éléments définissant, en section, une portion inclinée (134, 144), décalant les
articulations des troisième et quatrième éléments vers l'extérieur du joint.
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